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Orienteringssaker 

28/23 Orienteringssaker i møtet 16. mars 2023 11 

Eventuelt 

   
 
Gjøvik, 23.03.2023 
 
Marianne Østevik Skaug 
Møteleder 

Geir Skaug 
Sekretær 
 

 
 
 

Godkjenning av innkalling og saksliste 

I orienteringssakene står det «Bispevisitas 2024». Det riktige skal være «Hamar 
biskops prostibesøk 2023 – Toten». Innkalling og saksliste ble godkjent uten øvrige 
merknader 
 
 
Godkjenning av protokoll 

Protokoll fra forrige møte ble godkjent uten merknader 
 
 
 
Saker til behandling 

19/23 Revisors beretning for regnskapsåret 2022 - Hunn menighet 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2019 - 2023 16.03.2023 19/23 

 
 
Forslag til vedtak 
Revisjonsrapporten tas til etterretning 
 
Møtebehandling 

Mh-rådet tok revisors beretning til etterretning.  
 
Vedtak  

Hunn mh-råd tar revisors beretning for regnskapsåret 2022 til etterretning.  

[Lagre vedtak]  
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20/23 Avslutning av årsregnskap 2022 - andre gangs behandling 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2019 - 2023 16.03.2023 20/23 

 
 
Forslag til vedtak 
Hunn mh-råd vedtar revidert regnskap for 2022 som viser et regnskapsmessig 
overskudd på NOK 15.774,-. Overskuddet overføres til disposisjonsfondet.  
 
Videre vedtar Hunn mh-råd følgende disponeringer fra disposisjonsfondet basert på 
resultat for hver avdeling i regnskapet: 

• Regnskapsmessig underskudd på kr 11.421,- på avdeling 11-Trosopplæring, dekkes 
inn av øremerket fond Undervisning 

• Regnskapsmessig underskudd på kr 15.385,- på avdeling 12-Diakoni, dekkes inn av 
øremerket fond Diakoni 

• Regnskapsmessig mindreforbruk på kr 1.301,- på avdeling 13-Kirkemusikk, avsettes 
til disposisjonsfond øremerket Kirkemusikk. 

 
Øremerket fond Benkeputer og avdeling 16 - Benkeputer avsluttes. 
 
Møtebehandling 

Det var ingen innvendinger mot saksbehandlers forslag til disponeringer.  
 
Vedtak  

Hunn mh-råd vedtar revidert regnskap for 2022 som viser et regnskapsmessig 
overskudd på NOK 15.774,-. Overskuddet overføres til disposisjonsfondet.  
 
Videre vedtar Hunn mh-råd følgende disponeringer fra disposisjonsfondet basert på 
resultat for hver avdeling i regnskapet: 

• Regnskapsmessig underskudd på kr 11.421,- på avdeling 11-Trosopplæring, dekkes 
inn av øremerket fond Undervisning 

• Regnskapsmessig underskudd på kr 15.385,- på avdeling 12-Diakoni, dekkes inn av 
øremerket fond Diakoni 

• Regnskapsmessig mindreforbruk på kr 1.301,- på avdeling 13-Kirkemusikk, avsettes 
til disposisjonsfond øremerket Kirkemusikk. 

 
Øremerket fond Benkeputer og avdeling 16 - Benkeputer avsluttes. 
 

[Lagre vedtak]  
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21/23 Infoskjerm i inngangspartiet i Hunn kirke 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2019 - 2023 16.03.2023 21/23 

 
 
Forslag til vedtak 
Hunn mh-råd vedtar å gå til anskaffelse av Info-skjerm for montering der 
oppslagstavla er i dag. Skjermen skal har størrelse på xx’’. Dagens oppslagstavle 
fjernes. Saksbehandler får ansvar for å iverksette dette 
 
Møtebehandling 

Det ble en god diskusjon om fordeler og noen utfordringer knyttet til informasjon på 
skjerm kontra dagens tradisjonelle oppslagstavle. Gjennomgangstonen var at det var 
mange fordeler, f.eks: 

- Mindre papir som må skrives ut og kastes 
- Ryddig og oversiktlig 
- Skaper oppmerksomhet / nysgjerrighet hvis informasjonen utformes riktig 
- Gir mulighet for å informere om arrangementer i andre kirker 
- Mulighet for raske oppdateringer uten å måtte være fysisk til stede 

 
Det ble diskutert hvem som skal kunne oppdatere informasjonen på skjermen. I 
utgangspunktet er det naturlig at saksbehandler og sokneprest gjør det, men teknisk 
sett er det ikke noe i veien for at også andre kan gjøre det. Ansvarlig for 
informasjonen er noe man må komme tilbake til når man er bedre kjent med 
løsningen. 
 
Rådet gjorde en vurdering av størrelse på skjermen, og konkluderte med at 55’’ bør 
være stort nok. Rådet mente at 65’’ ville bli for dominerende.  
 
Saksbehandler fikk i oppdrag å sjekke om skjermen kan skrus av f.eks på natta og 
visse formiddager for å spare strøm. 
 
Vedtak  

Hunn mh-råd vedtar å gå til anskaffelse av Info-skjerm for montering der 
oppslagstavla er i dag. Skjermen skal har størrelse på 55’’. Dagens oppslagstavle 
fjernes. Saksbehandler får ansvar for å iverksette dette 
 
Saksbehandler sjekker om skjermen kan skrus av til gitte tider på døgnet. 
 

[Lagre vedtak]  
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22/23 Re-start av Hunn barnegospel onsdag 12. april 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2019 - 2023 16.03.2023 22/23 

 
 
Forslag til vedtak 
Hunn mh-råd stiller med følgende personer ifm re-start av Hunn barnegospel onsdag 
12. april 2023: 

- . 
- . 

 
Møtebehandling 

Mh-rådet gav innledningsvis uttrykk for at de er svært glade for at Hunn barnegospel 
skal startes opp igjen. Samtidig ser rådet det som utfordrende å bistå over tid med 
matservering såpass tidlig på ettermiddagen, men ble enige om at det skulle gjøre alt 
de kunne for å få det til frem til starten av mai. 10. mai er det besøk av biskopen i 
Hunn kirke og 17. mai er det naturligvis ikke øvelse. Rådet la derfor en plan som i 
praksis strekker seg frem til etter 17. mai. 
 
Det ble stilt spm om hva man gjør med barnegospelbarna i halvtimen med fam.sprell. 
Jens forklarte at det da så for seg en enkel «disco» i kjelleren, men at dette ikke var 
helt avklart ennå. Dette er typisk ting som må «gå seg til».  
 
De som har ansvar for maten, må få beskjed fra Kirkekontoret hvor mange som har 
meldt seg på. Saksbehandler vil prøve å bidra til å få på plass gode rutiner der. 
 
Det ble også en diskusjon om medlemskap i KFUK/KFUM. Mh-rådet ønsker dette, og 
ber saksbehandler formidle dette til Kirkevergen. Rådet er av den oppfatning at dette 
er en relativt liten kostnad for koret.  
 
Forslag til menyer: Pølser / lomper, ferdige supper. På sikt er det ønskelig med litt 
mer sunne middager 
 
Åse Dahl og Jens informerer på møtet med Menighetspleien og spør der om det er 
noen som kunne tenke seg å bidra litt på regelmessig basis (f.eks hver 4 uke).  
 
 
Vedtak  

Hunn mh-råd stiller med følgende personer ifm re-start av Hunn barnegospel onsdag 
12. april 2023: 

- Torunn Antonsen Berge (hovedansvarlig) 
- Åse Dahl 
- Jens Dale 

 
Videre ble det foreslått følgende «team»: 

• 19. april: Kirsten Gautestad, Sissel Solbu, Jens Dale. Jens avklarer med Kirsten og 
Sissel 

• 26. april: Åse Dahl (hovedansvarlig), Mette Irene B. Skundberg 

• 3. mai: Solvor Sandmark (hovedansvarlig) og Inger Enger 



 6  

 
Hunn mh-råd ønsker sterkt at Hunn barnegospel fortsatt har en tilknytning til 
KFUK/KFUM og ber Kirkevergen ta hensyn til dette.  
 
Saksbehandler avklarer hvor det kan gjøres innkjøp i og med at dette skal betales av 
Kirkevergen, ikke Hunn menighet. 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

23/23 Kort evaluering av Kirkerotter 2023 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2019 - 2023 16.03.2023 23/23 

 
 
Forslag til vedtak 
Saken legges frem uten forslag til vedtak 
 
Møtebehandling 

Nok en gang ble Kirkerottene arrangert med suksess. Det deltok tre personer fra 
LupY. Dette var veldig positivt! Det kom ikke frem noen nytt under evalueringen 
sammenlignet med tidligere år.  
 
 
Vedtak  

Rådet var godt fornøyde med gjennomføringen og viderefører arrangementet slik det 
fremkommer av tidligere evalueringer. 
 

[Lagre vedtak]  
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24/23 Fasteaksjonen 2023 - Hunn menighet 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2019 - 2023 16.03.2023 24/23 

 
 
Forslag til vedtak 
Hunn mh-råd planlegger den lokale gjennomføringen av Fasteaksjonen 2023, inkl 
innkjøp, tilrigging og opprydding 
 
Møtebehandling 

Jens Dale informerte om at Eiliv Holm og Jens deltar fra staben.  
Det serveres saft og boller. Jens sa seg villig til å kjøpe inn. 
 
Det ble avtalt oppmøte 17:30.  
 
I 2022 var det en utfordring for konfirmantene å formidle hvordan de dem ringer til 
kunne gi penger. Løsningen til Kirkens Nødhjelp var vanskelig å forklare. 
Konfirmantene bør derfor kunne oppgi Hunn menighets sitt Vippsnummer (79824) 
eller kontonummer (2050 01 04 229). Saksbehandler vil da overføre beløpet til 
Kirkens Nødhjelp etter arrangementet. 
 
Følgende personer ble foreslått å spørre for å delta som frivillige: 

• Eva Hovde 

• Kirsti B Sandvik 

• Edny B. Kjelstad 

• Brita F. Wesnes 

 
Marianne Ø. Skaug tok ansvar for å finne frivillige. 
 
Vedtak  

Hunn mh-råd planla følgende for Fasteaksjonen 2023: 
- Jens Dale kjøper inn saft og boller. 
- Marianne Ø. Skaug tok ansvar for å skaffe to frivillige 
- Saksbehandler tok ansvar for å diskutere alternative betalingsløsninger med 

Trosopplæringen 

 

[Lagre vedtak]  
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25/23 Hus til søppelkassene utenfor Hunn kirke 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2019 - 2023 16.03.2023 25/23 

 
 
Forslag til vedtak 
 
Hunn mh-råd v/ xxxx tar selv ansvar for å sørge for at det anskaffes hus til 
søppelkassene utenfor Hunn kirke. Det settes en økonomisk ramme på ca x.xxx,- 
 
Møtebehandling 

Det ble en god diskusjon med flere argumenter for og imot. Selv om initiativet til å 
gjøre noe med søppelkassene kom fra rådet selv, ble det konkludert med at man i 
første omgang avventer til snøen har gått med å se på ulike alternativer. Til våren vil 
rådet i første omgang plassere søppelkassene litt mindre synlig (rundt hjørnet i 
forhold til der det er plassert nå) 
 
Det kom også forslag om det, som en enklere løsning enn eget hus, lages en 
gruslagt plass. Dette vurderes seinere.  
 
 
Vedtak  

Hunn mh-råd vil i første omgang sette søppelkassene «rundt hjørnet» når snøen 
forsvinner i forhold til der de står nå. Andre plasseringer vil vurderes seinere. 
 

[Lagre vedtak]  
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26/23 Forslag om uformelt menighetsmøte på høsten 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2019 - 2023 16.03.2023 26/23 

 
 
Forslag til vedtak 
Saken legges frem uten forslag til vedtak 
 
Møtebehandling 

I forkant av mhr-møtet hadde Torunn A Berge sendt følgende innspill pr mail: 
«Tidligere het det årsfest i menigheten vår. Det var en søndag ettermiddag, der hele 
familien var samlet i menighetssalen. Det var et eget opplegg for barna. Husker dette 
som et hyggelig sosialt samvær. Årsmøtesaker, god mat, hyggelig å være sammen. 
Om det ble orientert/ diskutert andre saker som angikk menigheten, husker jeg ikke. 
I dag er årsmøtet en kort seanse som foregår etter en Gudstjeneste, der det kun er 
årsmelding og regnskap som gås igjennom. Det jeg sitter igjen med av tanker etter et 
slikt møte, er at det skal gå raskt, bruke minst mulig tid på møtet. Det blir lite rom og 
tid for andre saker. Litt trist at det er slik….for andre er det sikkert en lettelse 
 
Nå tenker jeg ikke at vi skal gå tilbake til årsfestmodellen, men mitt poeng er at vi 
mangler en arena der vi kan ta opp saker sammen med menigheten. Gjennom året 
bruker menighetsrådet mye tid på enkelte saker: f.eks Diakoniplan, Grønn 
menighet,etc,  saker som angår menigheten.  Dette kommer menigheten til liten 
nytte, så lenge vi ikke for videreformidlet dette til menigheten – derfor av stor 
betydning at den enkelte kan komme med sine synspunkter  - involvere menigheten. 
Riktignok er mange av sakene nevnt i årsmeldingen, men noen saker trenger omtale. 
 
En slik samling kan gjerne innbefatte et måltid.» 
 
Menighetsrådet var positivet til forslaget og syntes Torunn hadde beskrevet behovet 
for en slik samling på en god måte. Det var enighet om at arrangementet bør holdes 
på høsten, inneholde god mat og gjerne etter en gudstjeneste. Det ble foreslått å 
kalle det «Høstfest m/søndagsmiddag». Ytterligere planlegging gjøres seinere  
 
Vedtak  

Hunn mh-råd vedtok å arrangere «Høstfest m/søndagsmiddag» søndag 8. oktober. 
Det serveres varm mat etter gudstjenesten. Saken settes opp på et nytt møte for 
videre planlegging. 
 

[Lagre vedtak]  
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27/23 Representant til Kirkens SOS Innlandets årsmøte 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2019 - 2023 16.03.2023 27/23 

 
 
Forslag til vedtak 
Fra Hunn mh-råd stiller ____ på det digitale årsmøtet i Kirkens SOS Innlandet 31. 
mars 2023 
 
Møtebehandling 

Torunn A. Berge hadde i forkant av møtet sagt seg villig til å delta på årsmøtet i 
Kirkens SOS Innlandet. 
 
Vedtak  

Fra Hunn mh-råd stiller Torunn A. Berge på det digitale årsmøtet i Kirkens SOS 
Innlandet 31. mars 2023 
 

[Lagre vedtak]  
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Orienteringssaker 

28/23 Orienteringssaker i møtet 16. mars 2023 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2019 - 2023 16.03.2023 28/23 

 
 
Forslag til vedtak 
 
Orienteringssakene tas til orientering 
 
Møtebehandling 

Orienteringssakene gjennomgås ikke i møtet. I tillegg til de oppsatte 
orienteringssakene, orienterte leder av nominasjonskomiteen om status. Det er 9 
personer som har sagt ja til å stille til valg. Nominasjonskomiteen jobber videre, men 
ønsker fortsatt hjelp av rådsmedlemmene. 
 
Program for Hamar biskops prostibesøk 10. mai settes opp på et seinere møte. 
Rådsmedlemmene oppfordres allerede nå til å sette av den ettermiddagen (fra ca 
17:30 – 21:00) 
 
Vedtak  

Orienteringssakene tas til orientering 
 

[Lagre vedtak]  

 

 
Eventuelt 

Følgende punkter ble tatt opp under Eventuelt: 
• Saksbehandler sjekker hva som skjer om nominasjonskomiteen ikke finner nok 

kandidater?  

• Angående frivilligfesten: 
o Rådet ønsker at «Gutta i dampen» fjernes fra teksten i invitasjonen 
o Invitasjon sendes ut før påske 

 


